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PROTOKÓŁ    Nr  VIII/2007 
z Sesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu 18 lipca 2007 roku 

 w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy Rybno pod przewodnictwem 

Pana  Mariana  Ligmana – Przewodniczącego Rady Gminy. 

 
 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1800 ,  zakończono o godz.1920 . 

Stan osobowy Rady  - 15 radnych  

W obradach zgodnie z listą obecności uczestniczyło 14 radnych. 

Radni nieobecni na sesji  : Pani Elżbieta Jędrzejewska. 

 

 

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Mirosław Karbowski      -  Zastępca Wójta Gminy 

2. Pani Janina Tomaszewska     -  Skarbnik Gminy 
 

 

Ad.  pkt 1 i 2 
 
 

Pan Marian Ligman  – Przewodniczący Rady Gminy otworzył obrady VIII 
sesji Rady Gminy Rybno, powitał Panie i Panów Radnych oraz zaproszonych 
gości.   Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach bierze udział 14 radnych , 
co stanowi kworum Rady wymagane  do prowadzenia prawomocnych obrad         
i podejmowania prawomocnych uchwał. 

 
 

Ad. pkt 3 
 
Porządek obrad  VIII sesji Rady Gminy Rybno. 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Ustalenie porządku obrad . 
4. Przyjęcie  protokołu z  VII sesji  Rady Gminy Rybno. 
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5. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
    1) zmian w budżecie Gminy Rybno na 2007 rok, 
    2) zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu  
        Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Olsztynie na zadanie   
        inwestycyjne pn.” Doposażenie w sprzęt ratownictwa techniczno- 
        ekologicznego”(zakup samochodu pożarniczego ), 
   3) ogłoszenia konkursu na stanowisko Zastępcy Dyrektora Samodzielnego 
        Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Rybnie i powołania  
        komisji konkursowej, 
   4) powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 
6. Wolne wnioski i zapytania. 
7. Zamknięcie obrad. 
 
 Pan Marian Ligman – Przewodniczący Rady Gminy  zwrócił się do 
radnych i Pana Wójta z pytaniem czy ktoś z radnych lub Pan Wójt chciałby 
wnieść zmiany bądź poprawki  do porządku obrad jaki radni otrzymali  
w zawiadomieniach  o zwołaniu sesji. 
Ze swej strony w imieniu Pana Wójta zgłosił wniosek o  wycofanie z porządku 
obrad  projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki  
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  
w Olsztynie na zadanie   inwestycyjne pn.” Doposażenie w sprzęt ratownictwa 
techniczno-ekologicznego”(zakup samochodu pożarniczego ), Pan Wójt 
proponuje  zakup samochodu ze środków własnych, natomiast  długoterminową 
pożyczkę  planuje wykorzystać w przypadku  dużej inwestycji, a wprowadzenie 
pod obrady VIII sesji w tym punkcie  projektu uchwały w sprawie   przeznaczenia 
do sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości  zabudowanej budynkiem po 
byłej Szkole Podstawowej  oraz budynkiem gospodarczym w Dębieniu 
stanowiącej własność Gminy Rybno. 
Radni uwag ani  dodatkowych  pytań  do wniosku  zgłoszonego przez 
Przewodniczącego Rady  Gminy  nie zgłosili. 
  W związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy Pan Marian 
Ligman  poddał pod głosowanie  wniosek o  wycofanie z porządku obrad  
projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Olsztynie na zadanie   inwestycyjne pn.” Doposażenie w sprzęt ratownictwa 
techniczno-ekologicznego”(zakup samochodu pożarniczego), a wprowadzenie w 
tym punkcie  projektu uchwały w sprawie   przeznaczenia do sprzedaży w drodze 
przetargu nieruchomości  zabudowanej budynkiem po byłej Szkole Podstawowej  
oraz budynkiem gospodarczym w Dębieniu stanowiącej własność Gminy Rybno. 
 Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład Rady 15 radnych  
w sesji bierze udział 14 radnych jednogłośnie 14 głosami  „ za” przyjęła wniosek. 
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Porządek obrad VIII sesji  po zmianach:  
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Ustalenie porządku obrad . 
4. Przyjęcie  protokołu z  VII sesji  Rady Gminy Rybno. 
5. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
    1) zmian w budżecie Gminy Rybno na 2007 rok, 
    2) przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości   
        zabudowanej budynkiem po byłej Szkole Podstawowej  oraz budynkiem 
        gospodarczym w Dębieniu stanowiącej własność Gminy Rybno, 
   3) ogłoszenia konkursu na stanowisko Zastępcy Dyrektora Samodzielnego 
        Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Rybnie i powołania  
        komisji konkursowej, 
   4) powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 
6. Wolne wnioski i zapytania. 
7. Zamknięcie obrad. 
 
 
 
Ad. pkt.  4 
 
  
 Pan Marian Ligman – Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych 
z pytaniem, czy są uwagi do sporządzonego protokołu z  VII sesji 
Rady Gminy. 
Radni nie zgłosili uwag, ani poprawek do protokołu, Rada Gminy w głosowaniu 
jawnym  na ustawowy skład Rady 15 radnych w obecności 14 radnych , 
jednogłośnie 14 głosami „ za „   przyjęła protokół z VII sesji Rady Gminy. 
 
 
 
Ad. pkt. 5 
 
Rada Gminy przystąpiła do podejmowania uchwał. 
 
1. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rybno na 2007 rok. 
 
 Pani Janina Tomaszewska – Skarbnik Gminy omówiła proponowane 
zmiany w budżecie Gminy Rybno na 2007 rok. 
Radny pan Andrzej Kornacki  zapytał dlaczego są zdejmowane środki na remont 
Szkoły Podstawowej w Rumianie. 
Radny Pan Piotr Kamiński  zapytał dlaczego były robione zdjęcia najstarszym 
budynkom we wsi Dębień,  jaki jest tego cel, budynek, w którym mieszka też był 
fotografowany. 
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Pani Janina Tomaszewska Skarbnik Gminy odpowiedziała, że środki zostały 
zdjęte  z remontu  Szkoły Podstawowej w Rumianie z powodu braku stanowiska 
konserwatora zabytków. 
Zastępca Wójta Gminy Pan Mirosław Karbowski wyjaśnił ponadto, że zgodnie 
z przepisami  gmina ma obowiązek założenia ewidencji zabytków, zgodnie z 
wykazem Szkoła Podstawowa w Rumianie jest w ewidencji  zabytków, jak wiele 
innych obiektów stąd  są robione zdjęcia wszystkich obiektów ujętych  w 
przekazanym wykazie  od Konserwatora Zabytków dla pełnej dokumentacji jaka 
będzie w gminie. 
Konserwator zabytków wydaje opinie w przypadku  remontu obiektów już 
istniejących w ewidencji zabytków. 
Radny Pan Zbigniew Wierzbowski  zapytał, dla kogo będzie przeznaczony  
planowany do zakupu  samochód strażacki . 
Przewodniczący Rady Gminy  odpowiedział, że samochód strażacki zostanie 
zakupiony dla jednostki OSP w Koszelewach., która obchodzi w tym roku  
85 lecie swojego powstania, rocznica ta przypada  w okresie IX, X , gdy 
wszystkie sprawy zostaną załatwione  będzie zorganizowana uroczystość 
rocznicowa. 
Więcej uwag i pytań do projektu uchwały radni  nie zgłosili, w związku z czym 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i zarządził glosowanie nad 
projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rybno na 2007 rok. 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady 15 radnych  
w  sesji brało udział 14   radnych ,  jednogłośnie 14 głosami  „ za” podjęła 
uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Rybno na 2007 rok  ( uchwała 
stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
 
2. Projekt uchwały  w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu  
    nieruchomości  zabudowanej budynkiem po byłej Szkole Podstawowej oraz  
    budynkiem gospodarczym w Dębieniu  stanowiącej własność Gminy Rybno. 
 
 
 Przewodniczący Rady Gminy  wyjaśnił, że była konsultacja z 
mieszkańcami wsi Dębień na temat sprzedaży  nieruchomości zabudowanej  po 
byłej Szkole Podstawowej w Dębieniu, mieszkańcy wyrazili zgodę na jej 
sprzedaż. 
Radny Pan Piotr Kamiński powiedział, że mieszkańcy zdecydowali, aby sprzedać 
budynek po byłej szkole , a środki ze sprzedaży przeznaczyć na inwestycje w 
Dębieniu min. na remont obiektu strażackiego w Dębieniu , urządzenie lokalu  na 
wybory. dobudowanie pomieszczeń na składowanie   sprzętu agd, sanitariatów. 
W dyskusji radni  zgłaszali uwagi, że jeżeli jest to wola mieszkańców , to nie 
należy im w tym przeszkadzać i podjąć  stosowną uchwałę . 
 



 5 

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag ze strony radnych Przewodniczący 
Rady Gminy zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały 
w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu  nieruchomości  
zabudowanej budynkiem po byłej Szkole Podstawowej oraz budynkiem 
gospodarczym w Dębieniu  stanowiącej własność Gminy Rybno. 

  Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady  
15 radnych w sesji  brało udział 14 radnych ,  jednogłośnie 14 głosami  „ za” 
podjęła uchwałę w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu  
nieruchomości  zabudowanej budynkiem po byłej Szkole Podstawowej oraz  
budynkiem gospodarczym w Dębieniu  stanowiącej własność Gminy Rybno 
( uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
3. Projekt uchwały w sprawie  ogłoszenia konkursu na stanowisko Zastępcy 
    Dyrektora Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
    w Rybnie. 
 
 Pan Mirosław Karbowski  Zastępca Wójta Gminy  poinformował Radę, że 
dotychczasowy Zastępca Dyrektora SP GZOZ w Rybnie nadal pracuje w Ośrodku 
jako lekarz, ale przestała pełnić funkcję  Zastępcy Dyrektora i zachodzi potrzeba 
wyłonienia  nowej osoby na to stanowisko. Zgodnie z przepisami w przypadku, 
gdy dyrektorem  zakładu opieki zdrowotnej nie jest lekarz , musi być powołany 
lekarz na zastępcę dyrektora. W związku z zaistniałą sytuacją Rada Gminy  
ogłasza konkurs na stanowisko  zastępcy dyrektora i powołuje komisję 
konkursową  w celu przeprowadzenia postępowania konkursowego zgłaszając  
3 kandydatów do składu Komisji. 
 Przewodniczący Rady Gminy  zwrócił się do radnych o zgłaszanie 
kandydatów do składu komisji konkursowej. 
Radni zgłosili następujących kandydatów do komisji; 

1. Panią Wiesławę  Sałacką 
2. Pana Jana Fafińskiego 
3. Pana Piotra Kamińskiego 

Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie do składu Komisji Konkursowej. 
W związku z brakiem dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął listę  kandydatów do Komisji Konkursowej i zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko Zastępcy 
Dyrektora Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej  
w Rybnie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady  
15 radnych w sesji  brało udział 14 radnych ,  jednogłośnie 14 głosami  „ za” 
podjęła uchwałę w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko Zastępcy 
Dyrektora Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Rybnie( uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
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4. Projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów 
          na ławników. 
 
 Pan Mirosław Karbowski - Zastępca Wójta Gminy poinformował radnych , 
że   Kolegium Sądu Okręgowego w Elblągu  ustaliło  liczbę ławników, która 
powinna być wybrana na kadencję 2008-2011 przez Radę Gminy Rybno 
jest to 5 ławników, tym 1 ławnik do Sądu Okręgowego w Elblągu i 4 ławników 
do Sądu Rejonowego w Działdowie w tym do orzekania w sprawach z zakresu 
prawa pracy 2 ławników. 
Zostały zgłoszone tylko dwie kandydatury do orzekania w sprawach z zakresu 
prawa pracy.  
 Przewodniczący Rady Gminy  zwrócił się do radnych o zgłaszanie 
kandydatów do Zespołu. 
 Radni zgłosili  następujące kandydatury   do Zespołu, opiniującego 
kandydatów na ławników 
Pana Józefa Maciejewskiego 
Pana Józefa Zalewskiego 
Panią Marzannę Borkowską 
W związku z brakiem dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy zamknął 
listę  kandydatów do zespołu opiniującego  kandydatów na ławników  i poddał 
pod głosowanie Rady projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu 
opiniującego kandydatów na ławników. 

 Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady  
15 radnych w sesji  brało udział 14 radnych ,  jednogłośnie 14 głosami  „ za” 
podjęła uchwałę w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów na 
ławników ( uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
 
Ad. pkt. 8 
 
 
Wolne wnioski i zapytania 
 
 
Radny Pan Marian Granica - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Rybno poinformował Radę Gminy, że Komisja Rewizyjna dokonała kontroli   
w zakresie działalności Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Rybnie  
w I półroczu 2007 roku  w dniu 17 lipca 2007 roku. Komisja nie stwierdziła 
zastrzeżeń do działalności GZGK w Rybnie w I półroczu 2007 roku, problemem 
Zakładu jest jak poinformował  Komisję Dyrektor jest konieczność zakupu prasy 
do osadów z oczyszczalni, wspólnie z Panem Wójtem  dokonano wstępnego 
rozeznania w sprawie, ale aby zamontować prasę  trzeba doprowadzić wodociąg 
do Zakładu. 
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Problemem  dla Zakładu jest niepłacenie przez niektórych mieszkańców opłat za 
pobór wody z wodociągu i odprowadzanie ścieków, należności  za wodę i ścieki  
na dzień 10 lipca 2007 roku wynoszą  około 36 tyś. zł. 
Radny Pan Andrzej Kornacki  stwierdził, że Gminny Zakład Gospodarki 
Komunalnej w Rybnie powinien zająć się  odbiorem odpadów  od gospodarstw 
domowych w gminie ,  PUK Ostróda odbiera od mieszkańców odpady  i na tym  
zarabia, dlaczego nasz Zakład tym nie mógł by się zająć. 
Radny Pan Marian Granica powiedział, że nie jest to Samodzielny Zakład, ale 
gminny i sam nie jest w stanie zakupić sprzętu, aby wejść w obiór odpadów od 
mieszkańców.  Temat  oczyszczania gminy przez GZGK  był poruszany już  na 
sesjach  z udziałem Dyrektora Zakładu i jak dotąd  Dyrektor nie podjął tego 
tematu. 
Wywiązała się dyskusja  na temat rozwoju Zakładu, zajęcie się sprawami odbioru 
odpadów komunalnych od mieszkańców, świadczeniem usług, od radnych padła 
propozycja  zaproszenia  na następną sesję   Dyrektora Gminnego Zakładu 
Gospodarki Komunalnej w Rybnie , i zobowiązanie go do przedstawienie Radzie 
Gminy  konkretnego  programu  rozwoju Zakładu na najbliższe lata .  
 
 
 
 
Ad. pkt. 9 
 
 
 Po wyczerpaniu porządku obrad  sesji  Przewodniczący Rady Gminy 
 Pan  Marian Ligman   podziękował wszystkim uczestnikom sesji za udział  
i zamknął obrady  VIII sesji Rady Gminy Rybno. 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała                      Przewodniczący Rady Gminy  
 
Janina Czubkowska            Marian Ligman 
 
 
 
 


